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God will not be kidnapped  神不會讓你綁架 
 
“若上帝不做工, 我們再努力也沒有效, 若我們不動, 上帝也不能夠 

工作.”  

“We work in vain, if God does not work.  God does not work, if we  

do not participate. “ 
真的嗎? /really?. 

 
Q:上帝要拯救全世界的人, 但是若我不動, 祂的拯救工作就沒有辦法進展 

了嗎?  

    God wants to save people all over the world. Will there be no way for His 
salvation work to progress if I don't participate? 

 
_______________________________________________________ 
 
【出 Exod19:4~6】 

【徒 Acts 1:8】 

Illustration 1: 
【徒 Acts 8:1】 

【徒 Acts 11:19~20】 

【徒 Acts 11:26】 

 
神不願意受到以色列人的綁架,祂選擇了另外一條道路: 

 God did not want to be kidnapped by the Israelites ,  He chose another path. 
I. God made Saul→Paul an instrument to the Gentiles.   

    神使用保羅來做為外邦人的使徒. 

 
保羅是怎麼樣的一個人呢? 

 What kind of person is Paul? 
A. He is a student of Gamaliel, a respected teacher in Israel of that time.  
他是猶太教法師迦瑪列的學生. 

【徒 Acts 5:34】 

【徒 Acts 22:3】 

Illustration 2: 
B. 保羅見了復活的耶穌. Paul met the risen Jesus. 

【加 Gal 1:16~18】 

 
II. Christ declared all food is clean.  
    主耶穌宣告所有的食物都潔淨了 

【可Mark 7:17~19】 

Illustration 3: 
Illustration 4: 
【弗 Eph 2:11~16】 

 
III. Mystery—that the Gentiles are co-heirs of God, share in the promise of 

God.  這是一個奧秘—外邦人同樣是神的後裔, 分享神給亞 伯拉罕的 

應許. 

【弗 Eph 3:5~6】 

【加 Gal 3:26~29】 

【出 Exod 19:6】 

【彼前 1Pet 2:9】 

 
Conclusions: 
神是不會被我們綁架的/God will not be kidnapped 

在以色列做神的子民的時候他們賴在地上不肯走. 所以神做了很多的預

備: 神揀選了保羅作祂自己對外邦人的使徒. 神除掉了外邦人和以色列人

當中的牆, 讓食物的律法不再是分隔以色列人和外邦人的理由. 神稱呼外

邦人凡是信耶穌的, 都成為亞伯拉罕屬靈的後裔.  

When Israel was God ’s treasured possession among all peoples, they were 
reluctant to participate. So God made a lot of preparations. God chose Paul 
as his own apostle to the Gentiles. God removed the wall between the 
Gentiles and the Israelites. Let food no longer be a reason to separate the 
Israelites from the Gentiles. God calls the Gentiles who believe in Jesus  
spiritual descendants of Abraha 
 
【羅 Rom 11:19-22】 

【太Matt 25:29】 

 
Reflections 
1. Do I possess something, some talent, or some position that I feel that God 
has to depend on me, thus unknowingly have kidnapped God?  How should I 
do to truly humble before the Lord?  在神面前我們有甚麼事情, 天分, 職務, 

使我們有一個 “靠勢”的態度, 以為非我不可, 因此讓我在不知不覺之中, 

綁架了神? 我要如何, 才能真正在神面前謙卑呢? 

 
2. Do you think Matthew 25:29 have something to do with our attitude 
toward God?  What does this verse teach me? 你認為馬太福音 25:29和我

們在神面前的態度有關係嗎? 這個經節教導我甚麼樣的功課? 
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